



Q K 1 9 0 8 6 3 6

2019 / 2

双月刊 · Bimonthly

国家社会科学基金资助期刊

中国图书馆学报

JOURNAL OF LIBRARY SCIENCE IN CHINA

主管单位：中华人民共和国文化和旅游部

主办单位：国家图书馆 中国图书馆学会

Supervised by Ministry of Culture and Tourism of the People's Republic of China

Sponsored by National Library of China & Library Society of China

目次 | 中国图书馆学报 2019 年第 2 期

- 中国古代活字印刷术新论(上) 陈 力 (4)
- 图书情报学的学术思想与技术方法及其开新 叶 鹰 (15)
- 信息资源管理理论的继承与创新:大数据与数据科学视角 朝乐门 (26)
- 我国公共图书馆文献信息处置制度的需求分析与框架构建
黄如花 赵 洋 申晓娟 谢春枝 温芳芳 赖 彤 杨 凡 (43)
- 现代视野下省级图书馆职能演变及定位 何光伦 王嘉陵 (57)
- 转向:全媒体时代青少年复合阅读图景 李桂华 刘 静 (72)
- 基于关联数据的非物质文化遗产知识管理研究
侯西龙 谈国新 庄文杰 唐 铭 (88)
- 交互式信息检索研究中的眼动追踪分析 吴 丹 刘春香 (109)

MAIN CONTENTS

A New View on Ancient Chinese Movable Type Printing (I) CHEN Li (4)

An Essay on the Academic Thoughts and Technical Methods with Their Renewing in Library and Information Science Fred Y. Ye (15)

Developing Information Resources Management Studies: Big Data and Data Science Perspectives CHAO Lemen (26)

Demand Analysis and Framework Construction of Collection Disposal System for Public Libraries in China HUANG Ruhua, ZHAO Yang, SHEN Xiaojuan, et al (43)

The Function Evolution and Orientation of Provincial Libraries under the Modern Vision HE Guanglun & WANG Jialing (57)

Transition: Adolescents' Hybrid Reading in the Omnimedia Era LI Guihua & LIU Jing (72)

Research on Knowledge Management of Intangible Cultural Heritage Based on Linked Data HOU Xilong, TAN Guoxin, ZHUANG Wenjie & TANG Ming (88)

Eye-Tracking Analysis in Interactive Information Retrieval WU Dan & LIU Chunxiang (109)

国际刊号: ISSN 1001-8867
国内刊号: CN 11-2746/G2
广告许可证: 京海工商广字第0007号
万方数据

国内代号: 2-408
国外代号: BM184
定 价: 32 元

ISSN 1001-8867



9 771001 886184